

Flu
La grippe

Staying protected is
more important than ever.
Se protéger est plus important que jamais.

The Medicine
Shophe
P H A R M A C Y



How to get your flu shot and get the most out of your appointment

1. Book an appointment in-person, on the phone or visit our website (if applicable) at _____
2. Fill out the consent form ahead of time. Ask us for a vaccine consent form or scan the QR code below.
3. Get a prescription for any other vaccines you may need.
4. Download the *CanImmunize* app if you would like to create a digital record your immunizations.
5. Think ahead! Order your prescription refills and commonly used OTC products in advance and pick them up after your flu shot.

Please wait outside the pharmacy until your scheduled appointment time, and please wear a face mask at all times once inside the pharmacy.

Thank you.

Comment vous faire vacciner contre la grippe et tirer le meilleur parti de votre rendez-vous

1. Prenez rendez-vous en personne, par téléphone ou en visitant notre site web (le cas échéant) au _____
2. Remplissez le formulaire de consentement à l'avance. Demandez-nous en un exemplaire ou balayez le code QR ci-contre.
3. Obtenez une ordonnance pour les autres vaccins dont vous pourriez avoir besoin.
4. Téléchargez l'application *CanImmunize*, si vous souhaitez créer un dossier de vaccination numérique.
5. Soyez prévoyant ! Faites préparer le renouvellement de vos prescriptions et les médicaments en vente libre dont vous avez besoin pour les récupérer en même temps.



Veillez attendre à l'extérieur de la pharmacie jusqu'à l'heure prévue de votre rendez-vous et assurez-vous de porter un couvre-visage lorsque vous entrez.

Merci.

* are registered trademarks
of McKesson Canada Corporation